
Monorierdő Község Önkormányzat 2009. március 26-án  15:30 órai kezdettel megtartott nyílt 
ülésének

Tárgysorozata:

Jegyzőkönyve: 

Rendeletei: 8

Határozatai: 71-83

T á r g y s o r o z a t a

1.) Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
a   Szociálpolitikai Kerekasztal létrehozásáról szóló rendelet-tervezetre

    Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

2.) Előterjesztés a Közbeszerzési tervre 
    Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

3.) Előterjesztés a folyószámla hitelhez kapcsolódó jelzálogfedezetre
    Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

4.) Előterjesztés orvosi rendelő kiviteli tervének megrendelésre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

5.) Előterjesztés közoktatási intézmények fejlesztésére irányuló pályázat 
benyújtására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

6.) Előterjesztés a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tagjainak 
kiegészítésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

7.) Előterjesztés falállomány fejlesztési terv előkészítésére
Előterjesztő: Dr. Pácziné Félix Anna bizottsági elnök

8.) Egyebek

Monorierdő, 2009. március 30.

Juhász Sándor 
polgármester

JEGYZŐKÖNYV
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Készült  :   Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2009.  március  26-án 
15:30 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott nyílt üléséről.

Jelen  vannak  :   Juhász  Sándor  polgármester,  Dr.  Páczi  Antal  alpolgármester,  Vad  Mária 
alpolgármester,Borbás Elvira, Dzsupin Imréné,  Hornyák Balázs, Szalai Gábor, Dr. Pácziné 
Félix Anna, dr. Práczki Péter, Pádár Erika, Kiss Dénes László képviselő 

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző

Távollévő képviselők:  Tóth Attila képviselő

Dr. Páczi Antal alpolgármester kimegy a teremből (jelenlévők száma 10 fő)

Juhász Sándor:  köszönti  a megjelenteket.  Az ülést  15:30 órakor megnyitja.  Megállapítja, 
hogy az ülés határozatképes, mivel 10 fő jelen van. 
Ismerteti a napirendi pontokat. 
A jegyzőkönyv hitelesítésre felkéri Szalai Gábor és Vad Mária  képviselőket.
A jegyzőkönyv vezetésére megbízza Derján Hajnalkát kéri fel.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal a napirendet, annak sorrendjét, valamint a hitelesítők 
és a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot elfogadja.

Interpellációk

Dr. Páczi Antal az ülésre visszaérkezik (jelenlévők száma 11 fő)

Hornyák Balázs:  lakosság kereste meg,  kérdése, hogy mi az igazság abból,  hogy a pilisi 
orvosi  ügyelet,  nem orvosokból  áll,  hanem úgynevezett  szekundánsos  dolgoznak  ügyeleti 
szolgálatban. Erről már volt panasz Pilisen és Monorierdőn is. 

Dr.  Páczi  Antal: fiatalabb  korosztályok  ügyelnek,  nem  szakorvosok,  de  csak  olyanok 
ügyelnek,  akiknek  megvan  az  un.  sürgősségi  tanfolyamuk.  Azt  nem  tudja,  hogy  milyen 
vizsgájuk van, az ügyeletvezetőt meg kell kérdezni, hogy milyen emberekkel ügyeltetnek és 
megvan-e a megfelelő végzettségük. 

Hornyák Balázs: megkéri a polgármester urat és a jegyző asszonyt, hogy érdeklődjék meg. 

Vargáné Vass Éva: Az Egyebek napirendi pontnál egyébként is tájékoztatta volna a testületet 
arról,  hogy a pilisi gesztorsággal működő Emergency Szolgáltató díjtétele hogyan változik 
2009.április  1-től.  Mindenképpen  egyeztetni  fognak  e  kérdésben,  mivel  Monorierdőnek 
sajátos helyzete van a díjfizetési tétel kapcsán és ezt fel fogják vetni, mind a szolgáltatónak, 
mind a pilisi gesztor önkormányzatnak és választ fognak adni a következő testületi ülésre.

Dr. Páczi Antal: kiegészítené azzal, hogy akik ügyelnek, úgy tudja, hogy rendelkeznek un. 
licenc vizsgával, ami azt jelenti, hogy az ügyeletben így részt vehetnek. Van rezidens, akinek 
megvan a szakvizsgája, de mindenképpen feltétel, hogy a sürgősségi tanfolyamuk meglegyen. 
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Szalai Gábor: kérdése, hogy a vasúti kő elszállítása mely utcákat fogja érinteni, mert sokan 
érdeklődnek, nem lehetne- e vinni belőle. 

Juhász Sándor: lakosok el nem szállíthatják, hiszen akkor mindenki csak saját maga előtt 
csinálná meg. Az utcák viszont össze vannak írva, hogy melyek kerülnek majd javításra. A 
legkritikusabb állapotban lévőkkel kezdik a felújítást, pl. a Gólya utca az elsők között, ami a 
temetőhöz vezet. Lehetőség szerint szeretnének minden olyan utcát megcsináltatni, ami esős, 
latyakos időben járhatatlan. Remélhetőleg a mennyiség elég is lesz. 

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy nem lehetne-e megoldani azt, hogy az orvosi rendelő előtt 
felfesteni,  hogy parkolási rend alakuljon ki,  többen is állhatnának ott,  ha mindenki azonos 
módon állna be. Szeretne táblát is, hogy várakozni csak a rendelőben lévőknek szabad ott. 

Juhász Sándor: ez megoldható és intézkedni fognak róla. 

Szalai Gábor: javasolja, hogy a két orvosnak is kijelölt parkolóhelyet, rendszám felfestéssel.

Kiss Dénes László: jó ötletnek tartaná, ha a teherautókat kitiltanák arról a szakaszról.

Juhász Sándor: ennek van költségvonzata, egy tábla kb. 15.000,-Ft plusz az oszlop hozzá. 
Ha a testület kéri, megoldható. 

Vad Mária: a Diófa utcában fel lett töltve az út, de van két lyuk, ami kb. 40 cm. 

Juhász Sándor: meg fogják csinálni, mert valóban nagy lyuk van ott. 

Dr. Páczi Antal: az orvosi rendelő területén van két öreg fa, ami balesetveszélyes. Szeretné, 
ha  megnézné  szakember,  hogy  maradhat-e  vagy  ki  kell  vágni.  Az  egyik  egy  fertőzött 
meggyfa, a másik egy akácfa, ami öreg és közel van a házhoz. Néhány tuját ajánlana fel a 
helyükre ültetni. 

Juhász Sándor: ehhez nem kell szakértő.

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

Juhász Sándor: hozzáteszi, hogy a Nemzetőrséget és a Polgárőrséget nem lehet „összehozni, 
kibékíteni”.

Vargáné  Vass  Éva: a  Nemzetőrség  vezetőjének  szóbeli  tájékoztatását  tolmácsolja,  hogy 
megszűnik a szervezet, az írásos értesítést hétfőn, vagy kedden küldik.

Juhász  Sándor: akkor  ott  marad  200.000,-Ft  összeg,  amit  támogatásként  szerettek  volna 
odaadni nekik.

Hornyák Balázs: javasolja, hogyha önkormányzati rendezvény van, akkor ne a Polgárőrség 
biztosítsa azt, hanem ebből a pénzből kérjék fel a szervezetet. 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal a lejárt határozatokról szóló tájékozatót elfogadja.

1.) Tsp. Előterjesztés Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-
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testületének a   Szociálpolitikai Kerekasztal létrehozásáról szóló rendelet-tervezetére

Vargáné Vass  Éva: az  írásos  anyaghoz nincs  kiegészítése,  kéri  a  polgármester  urat  és a 
képviselő-testületet,  hogy  2009.  április  1-15  között  a  közfoglalkoztatási  terv  határidőben 
történő  elfogadása  miatt  rendkívüli  testületi  ülés  keretében  tárgyalja  a  közfoglalkoztatási 
tervet, ugyanis szabály szerint létre kell hozni a Szociálpolitikai Kerekasztalt. E szervezetnek 
és a Munkaügyi Központnak véleményeznie kell a közfoglalkoztatási tervet, ebben az évben 
2009. április 15-ig. 

Borbás Elvira képviselő kimegy a teremből (jelenlévők száma 10 fő) 

Vad  Mária: javasolja,  hogy  a  nyugdíjas  társadalmi  szervezet  vezetőit  is  vegyék  be 
tanácskozási joggal.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

8/2009. (III.30.) Kt. 
RENDELETE

Monorierdő Község Szociálpolitikai Kerekasztalának létrehozásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  képviselő-testülete  a  szociális  igazgatásról  és 
szociális  ellátásokról  szóló  1993.  évi  III.  törvény  58/B.§  (2)  bekezdésében  kapott 
felhatalmazás alapján az alábbi rendeletet alkotja.

A rendelet célja

1. §

(1)  Monorierdő  Község  Önkormányzata  jelen  rendeletével  létrehozza  Monorierdő  Község 
Szociálpolitikai Kerekasztalát a helyi szociálpolitikai feladatok ellátásának elősegítésére.

A Szociálpolitikai Kerekasztal tagjai és állandó meghívottjai
 

2. §

(1) A Szociálpolitikai Kerekasztal szavazati joggal rendelkező tagjai:
a) Monorierdő Község Polgármestere
b) Monorierdő Község Jegyzője
c)  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testület  Szociális  és  Közbiztonsági 
Bizottságának Elnöke
d) Erdei Fenyő Gondozóház vezetője
e) Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat kirendelt családgondozója
f) Református Egyház képviselője
g) Római-katolikus Egyház képviselője
h) Evangélikus Egyház képviselője
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(2) A Szociálpolitikai Kerekasztal tanácskozási joggal rendelkező állandó meghívottjai:
a) Fekete István Általános Iskola igazgatója
b) Csicsergő Óvoda vezetője
c) Monorierdő Községi felnőtt házorvos
d) Monorierdő Községi házi gyermekorvos
e) Monorierdő Községi gyógyszerészek képviselője
f) Monorierdő Községi védőnő
g) Nyugdíjas Klubok elnökei 

(3) A Kerekasztal ügyrendjében bővítheti a tanácskozási joggal meghívottak körét.

A Kerekasztal működése

3. §

(1) A Szociálpolitikai  Kerekasztal  évente  legalább egy ülést  tart.  Az ülést  a Polgármester 
hívja össze és vezeti. Az ülést az önkormányzat éves költségvetése megállapítása előtt kell 
megtartani. Az alakuló ülést 2009. évben a Polgármester április 01. és április 15. napja között 
hívja össze.

(2)  A  Szociálpolitikai  Kerekasztal  ülésén  szavazati  joggal  rendelkező tagok  határozati 
formában döntenek. A Szociálpolitikai Kerekasztal ülése akkor határozatképes, ha a szavazati 
joggal rendelkező tagok több mint fele jelen van. Az érvényes határozathoz a jelenlévők több 
mint fele egybehangzó szavazata szükséges.

(3)  A  Szociálpolitikai  Kerekasztal  üléseiről  jegyzőkönyv  készül,  mely  tartalmazza  a 
határozatokat. A határozatokat a naptári év elejétől kezdődően, folyamatos sorszámmal és a 
meghozatal időpontjának megjelölésével kell ellátni.

(4)  A  határozat  jelölése:  Monorierdő  Község  Szociálpolitikai  Kerekasztal  megnevezése 
sorszám/évszám  (határozat  hozatal  időpontja,  hó/nap)  határozat  (Pl.  Monorierdő  Község 
Szociálpolitikai Kerekasztala …/200... (…...) határozata)

(5) A Szociálpolitikai Kerekasztal ülései nyilvánosak.

(6) A Szociálpolitikai Kerekasztal javaslatokat tesz a szolgáltatások és ellátások lehetséges 
költséghatékonyabb  biztosítására,  új  szolgáltatásokra,  valamint  szervezeti-,  szolgáltatási 
együttműködések bevezetésére.

(7)  A Kerekasztal  végzett  tevékenységéről  évente  egy alkalommal  beszámol  a  Képviselő-
testületnek.

Záró rendelkezések

4. §

(1) E rendelet kihirdetése napján lép hatályba.
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(2)  E  rendelet  kihirdetéséről  a  Jegyző  a  Hivatal  hirdetőtábláján  történő  kifüggesztéssel 
gondoskodik.

2.Tsp. Előterjesztés a Közbeszerzési tervre 

Juhász Sándor: az írásos előterjesztéshez képest nincs kiegészítés.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

71/2009.(III.26.) Kt.
határozata

Monorierdő Község Önkormányzatának 2009. évre vonatkozó Közbeszerzési tervéről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Monorierdő Község Önkormányzat 
2009. évre vonatkozó Közbeszerzési tervét a módosítással együtt elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

3. Tsp. Előterjesztés a folyószámla hitelhez kapcsolódó jelzálogfedezetre

Vargáné Vass Éva: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság az előterjesztést tárgyalta és 
annak javaslata alapján az 1187, 1188, 1189 hrsz-ú ingatlanokat javasolja a testületnek, hogy 
ajánlja fel az ingatlanokat a hitel fedezeteként. 

Borbás Elvira képviselő visszaérkezik a terembe (jelenlévők száma 11 fő)

A képviselő-testület 9 igen, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

72/2009.(III.26.) Kt.
határozata

az OTP Bank Nyrt.-vel kötött folyószámla-hitelkeret szerződésben szereplő, a hitel 
fenntartásának érdekében felajánlott ingatlanokról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  OTP  Bank  Nyrt.-vel  kötött 
folyószámla-hitelkeret  szerződésben  vállalt  kötelezettség  teljesítése  érdekében,  a  hitel 
fenntartásának  érdekében  1187.,1188.,1189.hrsz.-ú  belterületi,  tehermentes  ingatlanokat 
ajánlja  fel.   Nyilatkozik   az  ingatlanok  forgalomképességéről  és  hozzájárul  a  banki 
jelzálogterheléshez.

Határidő:azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester
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4.Tsp. Előterjesztés orvosi rendelő kiviteli tervének megrendelésre

Tóth Attila képviselő 15:57 órakor érkezik (jelenlévők száma 12 fő)

Juhász Sándor: elmondja, hogy engedélyezési tervvel már rendelkeznek, de meg kell legyen 
a  kiviteli  terv  is.  A kiviteli  terv a  következőkből  tevődik  össze:  az  engedélyezési  tervnél 
három ajánlatot kértek be, az három ajánlatnál a legkedvezőbb ajánlata a 7.Dimenzió Kft-nek 
volt  az engedélyezési  és a kiviteli  tervre is.  A kiviteli  terv 1.200.000,-Ft volt,  és van egy 
talajmechanikai  vizsgálati  díj,  amit  el  kell  végeztetni,  ami  120.000,-Ft és  jelentkezett  egy 
külön  költség  az  orvosi  rendelő  alaprajzán  elég  sokat  módosítottak,  de  úgy  érzi,  hogy 
véglegesen  megszületett.  Ki  van  osztva  az  eredeti  és  a  végleges  alaprajz  is.  A  műszaki 
tartalmat is át kellett dolgoznia a kft-nek, erre kértek még 180.000,-Ft-ot. Így a kiviteli terv 
ezzel együtt és a talajmechanikai vizsgálattal 1.500.000,-Ft + Áfa-ba kerülne. 

Vad Mária: a 180.000,-Ft-tal nem ért egyet. Idetettek egy nyers alapot, egy nyersanyagot a 
testület elé, aki majd eldönti, hogy jó vagy sem és annak alapján megcsinálja a véglegeset, de 
azért nem kérhet újabb összegeket. 

Dr. Páczi Antal: ezt  a tervet  nem tartja szimpatikusnak.  Kicsinek találja az egészet 4300 
lakos részére, de mire felépül 5000 fő lesz. Ez a rendelő 1500 lakosú településnek felelne 
meg. Kéri a polgármester urat is és a testülete is, hogy  orvosi rendelőt nem 5 évre építenek, 
hanem várhatóan legalább 200 évre, inkább nézzenek alaposan utána, mert a terv alapján a 
rendelő kicsi és zsúfolt. 
A  régi  terven  9  WC  volt,  javasolta,  hogy  legyen  1  személyzeti  WC.  Ennek  ellenére 
bennmaradtak a rendelőben a WC-k.  Nem oda való a WC, lehetne még kisebbíteni őket.
Ha  ez  a  terv  marad,  legalább  a  két  rendelőnek  egy közös  fektetőt  kell  csinálni,  ahol  az 
infúziós kezeléseket lehet végezni. Sajnos nem lehet bővíteni sem.

Juhász Sándor: van egy padlástér,  ami  beépíthető.  Az akadálymentesítés  is  megtörtént  a 
felső szinte is. Lehetne nagyobb rendelőt is terveztetni, de kérdése, hogy miből. 

Dr. Páczi Antal: elfogadja, amennyiben két szinten valósul meg, nem az épület kinézetével 
van a gondja, hanem a méretével. Fontos, hogy fektető legyen, de nagy igény van rá. Ha már 
építenek, úgy építsenek, hogy ezek meglegyenek. 

Juhász Sándor: egy orvosi rendelőnek az alapterülete 23 m2 lett.  A tetőtér pedig beépíthető. 

Dr. Páczi Antal: véleménye, hogy szűk lesz és rosszabb lesz bővíteni később. 

Dr. Pácziné Félix Anna: a fogorvosi rendelőt már most fel lehetne tenni és akkor már van 
fektető. 

Dr.  Páczi  Antal: a  személyzeti  WC-ket  is  fel  lehetne  vinni,  nagyobb  hely  lenne  lent. 
Javasolja, hogy üljenek le a mérnök úrral és egyeztessenek. 

Hornyák Balázs: szakmailag  nem ért  hozzá,  de  annyiban igazat  ad Páczi  alpolgármester 
úrnak, hogy sok a WC. 
Irreálisnak tartja a 180.000,-Ft-ot is, nem kellett falakat mozdítani. 
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dr.  Práczki  Péter: erre  a  35M   Ft-os  beruházásra  már  rá  lehet  tenni  plusz  25%-ot  és 
eredetileg sem értett vele. Most szembesül a testület azzal, hogy már a tervezési fázisban egy 
180.000,-Ft-os  számlával  kell  számolni,  aminek  korábban  még  létjogosultsága  sem  volt. 
Felhívja a testület figyelmét arra, hogy ez a kezdet. Nem látott a pénzügyi vonalon semmiféle 
emészthető pénzügyi tervet, ami alapján egy 35M Ft-os beruházás megvédhető lenne. 
A pályázati forrásokat is erősen meg kell vizsgálni, hogy van-e ilyen. 
Nem látott banki szándéknyilatkozatot sem, ami tárgyalást jelent arra vonatkozóan, hogy a 35 
M  Ft-ot  egyáltalán  megkapnák-e.   Ennek  a  rendelőnek  a  létjogosultsága  pénzügyi 
vonatkozásban tarthatatlan és felül kellene vizsgálni. 
Abban pedig egyetért Páczi alpolgármester úrral, hogy hamarosan kicsi és alkalmatlan lesz 
számukra a rendelő. 

Juhász Sándor: nincs pályázati lehetőség. 

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy bizonyos helyiségeket nem lehetne-e az alagsorba elhelyezni, 
pl. WC, öltöző.

Juhász  Sándor:  javasolja,  a  Páczi  alpolgármester  úr  egyeztessen  a  tervezővel  és  annak 
alapján készüljön el a terv.

dr. Práczki Péter: ellenzi pénzügyi terv nélkül belevágni egy ilyen beruházásba.

Juhász  Sándor: a  költségvetésben  egyértelműen  meghatározták,  hogy  ezt  a  beruházást 
hitelből kívánják megvalósítani. 

Tóth  Attila: valóban  szükség  lenne  pénzügyi  tervre,  de  amíg  nem  tudják,  hogy  mit 
szeretnének,  addig,  amíg  nincs  egy  konkrét  terv,  nehéz  megmondani,  hogy  kb.  milyen 
költségei lesznek egy beruházásnak.

Dr. Páczi Antal: fontos lenne hogy minél hamarabb legyen rendelő,  csak azt  kérte, hogy 
olyat csináljanak, ami megfelel legalább 100 évig a falunak.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

73/2009.(III.26.) Kt.
határozata

Egészségügyi Központ kiviteli tervének megrendeléséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete felkéri  Dr.  Páczi  Antal 
alpolgármestert, hogy az Egészségügyi Központ kiviteli tervével kapcsolatban egyeztessen a 
tervezővel.

Határidő: 2009. április 30.
Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester

10 perc szünet
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5. Tsp. Előterjesztés közoktatási intézmények fejlesztésére irányuló pályázat 
benyújtására

Juhász Sándor: megjelent egy új pályázati lehetőség, az óvodának a bővítését is bele lehetne 
venni.  Egyeztetett  a  vezető  óvónővel,  egy  helyiségre  nagy  szükség  lenne.  Erre  lehetne 
pályázni 20 M Ft, az önrész 5 M Ft. Ebből 20% fordítható eszközbeszerzésre. A régi épületre 
az  iskolánál   a  beadott  pályázat  nem  szól,  ott  a  nyílászáró  csere  és  a  belső  tatarozás, 
homlokzati színezése meg lehetne. Egy egységes kép alakulhatna ki. 
Darabonként 80.000,-Ft-ért + Áfa készítené el a pályázatot a pályázatíró és utána 5% lenne a 
sikerdíja. Tervvel nem kell rendelkezni, csak mire megkötik a támogatási szerződést. 
Javasolja elfogadásra.

Dr. Páczi Antal: célszerűnek látja a pályázatot beadni. 

Kiss Dénes László: a sikerdíjat magasnak tartja, maximum 2-3% szokott lenni áfa nélkül.

Juhász Sándor: egyedi megbízásnál mindig magasabb a sikerdíj.

dr.  Práczki  Péter: jobbnak  tartaná,  ha  keresnének  egy  olyan  pályázatírót,  aki  nem  kér 
százalékot. Hiányolja azt is, hogy a Grand Plus Kft. beesik az utcáról, miközben meg kellene 
versenyeztetni.  A  Pénzügyi  Bizottság  ülésén  kellett  volna  erről  tárgyalni.  Kérdése,  hogy 
mikor kapták meg a szerződés-tervezetet a Kft-től. 

Juhász Sándor: pontosan most kapták meg a tegnapi vagy tegnapelőtti nap folyamán.

Dr. Páczi Antal: sokallja az összeget, de az önkormányzatnak mindig lesznek pályázatai, de 
lehet, hogy célszerűbb lenne szerződést kötni egy pályázatíróval. 

Juhász Sándor: korábban a  testület  úgy döntött,  hogy inkább egyedi  megbízással  legyen 
pályázatíró. 

Szalai  Gábor: mindenképpen  támogatni  kell  a  pályázati  lehetőséget,  mert  a  jövőben  a 
gyerekeket nem fogják tudni elhelyezni.

Borbás Elvira: ha most van kiírva a pályázat, akkor most kell megpályázni.

dr. Práczki Péter: tiltakozik az ellen, hogy helyszínen, kiosztással kap meg olyan anyagokat, 
amelyekben azonnal kell dönteni, valamint nincs is objektív más döntés, mint rámondani az 
„ámen-t”  ,  ahhoz  nincs  előkészítve  rendesen  és  olyan  szituációba  kerülnek,  hogy ki  kell 
fizetni plusz pénzeket és nem először fordul elő, hogy a legutóbbi ülésen is legalább nyolc 
anyagot  kaptak  meg  kiosztással,  ez  elfogadhatatlan  és  nem  lehet  így  dolgozni.  Megint 
kénytelen lesz egy olyan dologra igent mondani, amire legszívesebben azt mondaná,  hogy 
nem. 

Juhász Sándor: kérdése, hogy mi tiltja azt, hogy helyszínen legyen kiosztva anyag, valamint 
el kellene járni a bizottsági ülésekre. 

Szalai Gábor: elmondja, hogy Monoron, amikor képviselő volt nagyon sok anyagot kaptak 
meg rögtön a helyszínen.
A pályázatot pedig mindenképpen javasolja benyújtani. 
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Vad Mária: a pályázat beadását támogatja, mert mindkét intézmény bővítésére szükség van, 
azzal  viszont nem,  hogy magas  a  sikerdíj.  Arról nem volt  még szó,  hogy honnan lesz az 
önrész.

Juhász Sándor: mire itt támogatási szerződés megkötésére kerül sor, az év vége felé lesz. 

Tóth Attila: ez leghamarabb 2010 nyarán valósulhatna meg.

dr. Práczki Péter: kérdése, hogy mikor került a pályázat kiírásra.

Juhász Sándor: kb. két hete. 

A képviselő-testület 11 igen 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

74/2009.(III.26.) Kt.
határozata

Közoktatási intézmények fejlesztésére irányuló pályázat benyújtásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  8/2009.(II.26.)  ÖM  rendelet 
pályázati  felhívására,  mely   a  bölcsődék  és  közoktatási  intézmények  infrastrukturális 
fejlesztése,  valamint  közösségi  buszok  beszerzése  támogatás  igénybevételének  részletes 
feltételeire  vonatkozik,  pályázatot  nyújt  be  a  Fekete  István  Általános  Iskola  (2213 
Monorierdő, Szabadság u. 43.) illetve a Csicsergő Óvoda (2213 Monorierdő, Csillag u. 16-
18.) infrastrukturális fejlesztésére.
A  Képviselő-testület  a  rendelet  szerint  szükséges  20%-os  saját  erőt  a  2009.  évi 
költségvetésében biztosítja.

Határidő: 2009. április 03.
Felelős: polgármester, jegyző

A képviselő-testület 11 igen 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

75/2009.(III.26.) Kt.
határozata

Közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére irányuló pályázat benyújtásához 
megbízási szerződés kötéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízási  szerződést  köt  a  Grand 
Plus  Kft.  (1106 Budapest,  Juhász u.  47/a.)  gazdálkodó szervezettel,  a  8/2009.(II.26.)  ÖM 
rendelet  alapján  a  Fekete  István  Általános  Iskola  és  a  Csicsergő  Óvoda  közoktatási 
intézmények  infrastrukturális  fejlesztése  című  pályázatok  benyújtására.  A  pályázatok 
benyújtását követően intézményenként 80.000,- Ft + Áfa, valamint nyertes pályázat esetén az 
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elnyert támogatási összeg 5%-a + Áfa vállalási összegben.
Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a szerződés aláírására.

Határidő: 2009. március 27.
Felelős: polgármester, jegyző 

6.Tsp. Előterjesztés a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tagjainak kiegészítésére

Juhász  Sándor: Szalai  Gábor  képviselő  úr  lemondott  a  Szociális  Bizottság  elnöki 
tisztségéről, Kiss Dénes László képviselő úr pedig a Pénzügyi Bizottsági tagságáról, így ő lett 
a Szociális Bizottság elnöke. Látva a Pénzügyi Bizottság eddigi tevékenységét, és nagyon sok 
esetben a határozatlanképességét, javasolja, hogy a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 
létszámát 7 főre egészítsék ki. Javasolja, hogy Szalai Gábor, Hornyák Balázs, és Vikartóczki 
József  átkerülne  a  Szociális  Bizottságból  a  Pénzügyi  Bizottságba,  így  a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottság 7 főre emelkedne. 

dr.  Práczki  Péter: attól,  hogy  25-en  ülnek  ott,  nem biztos,  hogy  lesz  minőségi  döntés. 
Sérelmezi azt is, hogy polgármester úr nem kereste meg ebben a témában, és itt értesül arról, 
hogy ki lenne tag. 

Juhász  Sándor: ebben  az  esetben  nem  a  polgármesternek  kellett  volna  megkeresni  az 
elnököt, hanem éppen az elnöknek. Ez az elnök feladata lett volna.

Tóth  Attila: egyetért  azzal,  hogy  a  három  fővel  kiegészítik  a  bizottságot.  A  Pénzügyi 
Bizottság az egyetlen kötelező bizottság, akinek a munkájától függ az összes többi bizottság. 

dr. Práczki Péter: javasolja, hogy nézzék meg az SZMSZ mit ír arról, hogy a polgármester 
javasolja-e a bizottság kibővítését. 

Juhász Sándor: ezt törvény írja elő, hogy ki kell egészíteni. A bizottságot a testület választja. 

Szalai Gábor: köszöni a felkérést és egyetért a bizottság kibővítésével, azért is, mert a hivatal 
dolgozói is azért vannak itt délután, és ha nem határozatképes a bizottság, akkor más idejét is 
rabolják, azzal, hogy nincs határozatképesség. 

Juhász Sándor: kérdése,  hogy Szalai  Gábor és Hornyák Balázs  képviselő  úr  vállalja-e  a 
tagságot.

Szalai Gábor: vállalja.

Hornyák Balázs: vállalja.

Vargáné  Vass  Éva:  a  képviselő-testület  SZMSZ-ről  alkotott  rendeletének  a  65  §  (2) 
bekezdése azt mondja, hogy minősített  többséggel hozott határozattal  módosítható a 2. sz. 
függelék, ami a bizottságok személyi összetételét, bizottsági tagok felsorolását tartalmazza.
 
A képviselő-testület 10 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
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76/2009.(III.26.) Kt.
határozata

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tagjainak kiegészítéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi és Területfejlesztési 
Bizottságot az alábbiak tagokkal egészíti ki:

- Hornyák Balázs képviselő
- Szalai Gábor képviselő
- Vikartóczky József kültag

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

7.Tsp. Előterjesztés falállomány fejlesztési terv előkészítésére

Dr.  Pácziné  Félix  Anna: Az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  október, 
november hónapban feladatul kapta, hogy faállomány fejlesztési tervet kell majd készíteni és 
ennek céljából a jelenleg meglévő fákat és zöldterületet fel kell mérni. Hornyák Balázs és Vad 
Mária  kapta  a  feladatot,  hogy  februárra  ez  készüljön  el.  Februárra  letették  a  faállomány 
fejlesztési  terv  előkészítéséhez  a  felmérést.  A  felmérés  megvan,  hogy  jelen  pillanatban 
Monorierdő olyan közterületein, ami Monorierdő tulajdona, kb. mennyi fa van. A következő 
lépés  a fejlesztési terv készítése, aminek határideje november. A faállomány készítési terv 
készítéséhez az a javaslat hangzott el, hogy szakértőt kérjenek fel. Először a veszélyes fákat 
kellene  kivágni,  felmérni  a kemping területén  a  20-30 éves  nyárfákat.  Hornyák képviselő 
úrnak van egy olyan javaslata, hogy azt a néhány fát vágják is ki és az egész terepet egy lejtős 
területté alakítsák ki és facsoportokkal más képet kapna az egész. Rendezvények vannak a 
kemping területén, szükséges ott felmérni és kivágatni a veszélyes fákat. A strand területén is 
fel kell mérni, némely fának sok beteg ága van, ott kosaras daruval a veszélyes ágakat kellene 
levágatni. Elhangzott, hogy a fejlesztési terv előtt fel kellene mérni  a  veszélyes fákat és erre 
egy  szakértőre  gondoltak.  Kérdése,  hogy  szükség  van-e  szakértőre  a  testület  véleménye 
szerint.

Szalai  Gábor: mivel  jön  a  tavaszi  és  nyári  szünet  a  park  területén  és  a  strand területén 
javasolja,  hogy  vizsgálják  meg.  A  száraz  tölgyfa  gallyakat  veszélyzónát  zúdítanak  a 
gyerekekre.

Kiss Dénes László: javasolja a testületnek, hogy kerül, amibe kerül kérjenek szakértőt, aki 
kijelöli  mely  fákat  kell  kivágni  és  kérjék  fel  a  Pénzügyi  Bizottságot  arra,  hogy  a 
költségvetésben keressen rá fedezetet. Mindenképp javasolja a szakértő megkeresését.

Hornyák  Balázs: sajnálja,  hogy  erre  a  célra  pénzt  ki  „kiszórni”,  de  az  alpolgármester 
asszonnyal  való konfliktusa  óta,  nem vállalná  fel,  hogy megítélje,  mely fa  vágható  ki.  A 
nyárfa egy kimondottan ipari fa, azt 20 év után vágni kellene. 

Vad Mária: valóban volt 1-2 fa, de nem csak olyan fák lettek kivágva, melyek el voltak 
öregedve.

Juhász Sándor: a veszélyes fa kivágása jegyzői hatáskörbe tartozik.
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Hornyák Balázs: kérdése, hogy az alpolgármester asszony miért  nem hozott  és tett  le az 
asztalra egy szakértői ajánlatot. 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

77/2009.(III.26.) Kt.

 határozata 

                                      A  faállomány fejlesztési terv előkészítéséről
 
Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képvelő-testülete  úgy  dönt,   hogy   Dr.  Páczi  Antal 
alpolgármester  és  Hornyák  Balázs  képviselő  által  készített  faállomány  fejlesztési  tervet 
elfogadja  azzal, hogy a  9/2008.(VIII.01.) Kt rendelet 8. § (2) bekezdése alapján a végleges 
tervezetet  a  képviselő-testület   az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság 
előkészítésében  bonyolítva 2009. november 30-ig tárgyalja.

Határidő:  2009. november 30.
Felelős:  Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

  Juhász Sándor polgármester

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

78/2009.(III.26.) Kt.

 határozata 

Faállomány fejlesztési terv készítéséhez  szakértő megbízásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képvelő-testülete úgy dönt, hogy a faállomány fejlesztési terv 
elkészítéséhez  szakértőt  bíz  meg.  Felkéri  a  polgármestert  és  az  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi Bizottság elnökét, hogy a megbízáshoz három ajánlatot kérjenek be.

Határidő:  május 31.
Felelős:  Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

   Juhász Sándor polgármester

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

79/2009.(III.26.) Kt.

 határozata 
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A  kemping területén  fák felméréséről és kivágásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képvelő-testülete  úgy  dönt,  hogy   a   kemping  területén 
felméreti  a  veszélyessé  nyilvánított,  korhadt  nyárfákat,  kivágásukról  gondoskodik,   és  a 
feladat elvégzéséhez ajánlatot kér be. 

Határidő:  április 30.
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

  Juhász Sándor polgármester

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
80/2009.(III.26. ) Kt.

 határozata 

Vad Mária alpolgármester előterjesztéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képvelő-testülete  úgy  dönt,  hogy   Vad  Mária 
alpolgármester asszony által beterjesztett falállomány fejlesztési terv előkészítésére vonatkozó 
előterjesztést a faállomány fejlesztési terv napirendre tűzésével egy időben tárgyalja meg.

Határidő: 2009. november 30.
Felelős:  Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

   Juhász Sándor polgármester

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

81/2009.(III.30.) Kt.

 határozata

A strand területén veszélyes fák felméréséről 

Monorierdő Község Önkormányzat Képvelő-testülete úgy dönt, hogy a faállomány fejlesztési terv 
elkészítése előtt a strand területén a veszélyes fákat felméri  és a balesetek elkerülése végett az 
alábbi intézkedéseket teszi: 

- a száraz gallyakat le kell vágni a fákról
- három  darab  ajánlatot  kér  be  veszélyes  fák  kivágására  vonatkozó  szakértői 

tevékenységre

Határidő: 2009. április 15.
Felelős:  Juhász Sándor polgármester
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Dzsupin Imréné
Vad Mária
Szalai Gábor

8. Tsp. Egyebek

Borbás Elvira: 150.000,-Ft-ot kért az Erdei Gyermekekért Alapítvány a kézműves táborra, 
de az elszámolás nagyon bonyolult.  Javasolja, hogy a Erdei Gyermekekért Alapítványnak a 
költségvetésben  megállapított  összeget  közvetlen  a  tábor  vezetőjének  (általános  iskola 
igazgatója) fizesse ki az önkormányzat.

A képviselő-testület 11 igen 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

82/2009.(III.30.) Kt.

 határozata

Kézműves tábor támogatásának kifizetése

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határozat,  hogy  az   Erdei 
Gyermekekért  Alapítványnak  a  költségvetésben  megállapított  összeget  közvetlen  a  tábor 
vezetőjének  (általános iskola igazgatója) kerül kifizetésre.

Határidő: 2009. április 30.
Felelős: polgármester, jegyző

Juhász Sándor: április 1-15. között rendkívüli ülést kell majd összehívni az elfogadásával 
kapcsolatban. Orvosi ügyelet díjtétele április 1-től változna, 4%-kal szándékoznak emelni.
Az ügyeletet felül kell vizsgálni, mert ugyanez a cég csinálja a pilisi ügyeletet is, de ott állami 
normatívanként el tudják látni. Fel fogja ezt vetni.
Tájékoztatja a testületet, hogy megérkeztek a facsemeték és el lett iskolázva.
Most  érkezett  faxon  a  levél  a  Köváltól,  hogy  május  25.  után  kellene  a  lomtalanítást 
megszervezni. 

Dzsupin Imréné: a Nemzetőrséggel kapcsolatban elmondja, hogy hétfőn érkezik az írásos 
bejelentés.  Az  önkormányzati  rendezvények  biztosításához  a  képviselő-testület  a  részükre 
megállapított összeget hagyja jóvá. 

Juhász Sándor: a 200.000,-Ft  összeget elkülönítik és ha lesz rendezvény.

A képviselő-testület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

83/2009.(III.26.) Kt.
határozata
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Monorierdő  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  korábban a  Nemzetőrség részére 
megszavazott 200.000,-Ft támogatási összeget elkülönít, és rendezvény esetén a rendezvény 
biztosítására fordítja.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

Dr. Pácziné Félix Anna: A szemétszedés április 17-18-án lesz. Rossz idő esetén a következő 
hétvége. 

Borbás  Elvira: kéri,  hogy  a  szemétszedésről  szóló  levelet  küldje  ki  a  hivatal  a  civil 
szervezetek részére.

Bodó László: Tájház mozgalom pályázati  lehetősége van az iskolának, melyet  április 1-ig 
kell benyújtani.

Vargáné Vass Éva: tájékoztatja a testületet, hogy a köztársasági elnök 2009. június 7-re tűzte 
ki az európai parlamenti képviselők választását. A hivatal megkezdte az előzetes munkát.  A 4 
szavazókör változatlan. 
Részt  vett  a  polgármester  úrral  Monoron  a  Monor  és  Térsége  Társult  Települések 
Szennyvízcsatorna és Tisztítótelep Tulajdonközösségének tanácskozásán.
Az írásos emlékeztetőt meg fogja kapni és személyes egyeztetés is lehetséges. 
Előzetesen  Monor  város  Monorierdő  kezdeményezésére  azt  a  kérdést  vetette  fel,  hogy  a 
társult települések kerüljenek tulajdonba a szennyvízhálózat kapcsán, illetve szó volt arról is, 
hogy tisztítótelep tulajdonjoga rendeződjön.  Ezekben a döntésekben nem született  döntés, 
elvi állásfoglalás sem. Van olyan település, akit nem zavar, ha osztatlan közös tulajdonban 
marad vagy lesz. 
2004-ben ez az osztatlan közös tulajdon létrejött és az áfa visszaigénylés miatt egy formális 
társulat alakult. 
Monorról a mai napon hozták el a hiányos és a teljes ltp-s befizetési listát.
Sajnos nincs egy kézzelfogható korrekt lista. 
Ha a tárgyalások tovább folytatódnak, a testületet tájékoztatja a fejleményekről.
A közfoglalkoztatási terv tervezete elkészült.
A Szociálpolitikai Kerekasztalnak ezt meg kell tárgyalnia.
A Közfoglalkoztatási tervet az elfogadást követő 5 napon belül meg kell küldeni a Magyar 
Államkincstárnak. 
A Munkaügyi Központ nem tud olyan listát adni, hogy hányan kerülnek ki a ellátásból.
Az  anyagok  kiosztásával  kapcsolatban  tájékoztatja  a  képviselő-testületet,  hogy  az 
előterjesztéshez szükséges tervezet e-mailen 2009. március 24-én 10:00 órakor érkezett.
A hivatal mindig megtesz  és megtett mindent annak érdekében, hogy az előkészítő munkával 
a képviselő-testület döntési helyzetbe kerüljön. 
Tekintettel  arra,  hogy  ma  2009.  március  26.  17:57  óra  van,  nagyobb  gyorsasággal  nem 
lehetett előkészíteni.
A  másik  kiemelendő  tény,  hogy  a  pályázat  beadási  határideje  2009.  április  3.,  azaz 
önkormányzati érdek fűződik ahhoz, hogy a képviselő-testület a teljes információ birtokában 
tudjon dönteni.

dr. Práczki  Péter: nehezményezi,  hogy az „Polgármesteri  Tájékoztató” c.  szórólapban az 
szerepel,  hogy az  utak  felújítása  nagyrészt  közpénzből  történt.  Véleménye,  hogy az  nem 
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közpénzből, hanem a képviselők zsebéből készült el, tiszteletdíjakról, amiből lemondtak és 
felajánlottak.

Vargáné Vass Éva: a képviselő-testület által felajánlott tiszteletdíj közpénz mindaddig, amíg 
az önkormányzat arról rendelkezik.

Juhász Sándor: több tárgy nem lévén az ülést 18:04 órakor bezárja.

K.m.f.

Juhász Sándor
polgármester

Vargáné Vass Éva
jegyző

Szalai Gábor
jegyzőkönyv hitelesítő

Vad Mária
jegyzőkönyv hitelesítő
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